
 
 
 

Protokoll styrelsemöte 11/2023  

 
Tid: 30 november 2023 kl. 19.00 
Plats: Teams 

 
Närvarande: Mats Wicander, Jan Helgesson, Solveig Marklund, Lasse Feiff, Maritha 
Nordström 

 
Frånvarande: Theres Lindström, Martina Berglund, Robin Arnmark 
 
Gråade punkter behandlades inte 

 
1. Mötet öppnas 
Ordförande Mats öppnade mötet och hälsade alla välkomna 

 
2. Val av Sekreterare och Justerare för mötet 
Sekreterare: Maritha 

Justerare: Jan 
 
3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes 
 
4. Föregående protokoll 
Fg protokoll är utskickat 

 
5. Rapporter 
A. Ledningens rapport, MW, MN 

Diplomen för Whippet och Greyhound League är utskickade till respektive sällskap 
 
A1. Kongress 2023 

-Framtida SM –gruppen har gått igenom synpunkterna från sällskapen och har tagit fram 
ett förslag som kommer att läggas fram som en proposition till kommande kongress. 
 

B. Tävlingsansvarig, MW 
-Upplägg för Årets hund 2024.  
FS beslut: Theres och Maritha har tagit fram ett första utkast och arbetar vidare med 
upplägget. 

 
-Tävlingsansvarig har bjudit in till tävlingsledarkonferens via teams den 7/12 kl 19.00 
 

-Cimbria har ställt fråga om de har rätt att kräva startavgiften för hundar som ströks 
sent.  
FS svar: Det finns ingen skrivning gällande detta i vårt regelverk vilket innebär att det är 

upp till respektive sällskap att ta beslut om de vill ta ut startavgift för uteblivna, strukna 
eller försenade hundar.  
 
C. Framtidsgruppen, JH 

Gruppen har haft teamsmöten med 4 sällskap för genomgång av deras mål och 
handlingsplaner.  Resterande möten kommer att genomföras innan jul.  
I månadsskiftet januari/februari kommer ett teamsmöte hållas för mål 2024 



 
 
 
D. Banansvarig, RA 

Palle Werdelin kommer att kalla till ett planeringsmöte dec/jan. 
 
E. Hemsideansvarig, TL 

Det har kommit en fråga om varför inte hemsidan uppdateras med hur många valpar 

som är kvar till försäljning i respektive kull.  

FS svar: Hemsidan uppdateras med de uppgifter som uppfödarna skickar in. Dessvärre 

slarvas det med detta och FS uppmanar alla uppfödare att vara noggranna med att 

skicka in uppdateringar.  

 
F. Registeransvarig tävling/resultat,  
Bosse Ländin och Mats Wicander jobbar vidare med gruppen som ska göra klassningarna 

och Mats kommer att kontakta de som visat intresse för att hjälpa till med registret.  
 
G. Registeransvarig registrering nya hundar, TL 

Agnetha Pettersson kommer att överta delarna som omfattar registrering av nya 
hundar/tränare i registret. 
 

H. Kommunikationsansvarig, TL 
 
I. GDPR-ansvarig, MN 

 
J. Utbildningsansvarig, TL 
 
K. Domaransvarig, MW 

-Peter Lindström har meddelat att han inte lägre är intresserad av att utbilda sig till 
domare.  
 

-Sture Johansson har meddelat att han avsäger sig sin domarlicens. 
 
-Domaransvarig har svarat på en fråga gällande bedömning kopplat till att det skiljer sig 

mellan olika banor. I aktuellt fall så har domaransvarig sett filmen och anser att domaren 
har gjort en korrekt bedömning av loppet (Saluki) 
 

6. Styrelsens arbete 
 
6a. SM 2024 JH 
-7HS har ansökt om SM 2025 - avvaktas med beslut om tilldelning utifrån hur upplägget 

för framtida SM kommer att se ut. 
 
Nationella dopingkommittén  

Jonna Petersson har ställt frågan om SHCF önskar att hon fortsätter att representera 
förbundet i dopingkommittén.  
FS är tacksamma för att Jonna representerar SHCF 

 
7. Ekonomisk rapport 
Drygt 191 000 i kassan 
 

8. Skrivelser  
 
8.5.4/2023 Ang klassning, B Ländin  



 
 
FS anser att Bosses förslag är bra och uppdrar till honom att fortsätta arbetet med ett 
justerat klassningssystem. 

 
8.11.9/2023 FS engagemang gällande uppsagda arrenden 
En medlem i MIHK har skrivit in med frågor om förbundet har kontaktat sällskapet utifrån att 

arrendet för banan är uppsagt.  

FS svar: FS ordförande har varit i kontakt med ett par personer i styrelsen för MIHK, bland annat 

några dagar innan ett möte med kommunen skulle ske. Ordförande bad om att sällskapet skulle 

återkoppla och hålla förbundet informerade om vad som händer samt att de är välkomna att höra 

av sig om de behöver stöd. Ingen återkoppling har skett.  

Det är varje sällskaps ansvar att be om hjälp oavsett om det handlar om ett uppsagt arrende eller 
något annat som förbundet kan stötta i. Så styrelsen för MIHK är varmt välkomna att höra av sig 

och berätta vad de behöver för hjälp. 

 

 
9. Övriga frågor 

 
10. Kalendarium 2023 
Nästa möte blir i januari 

 
11. Mötets avslutande 
Ordförande tackade alla och avslutade mötet 

 
 


